

News Bulletin: September 2, 2026

On the course

Friday: Performance series - Guy Bélanger, 7 p.m.

[Guy Bélanger](#), the current Canadian Maple Blues Harmonica Player of the Year, has been electrifying festival stages all summer in preparation of a special stop at our beloved Clubhouse. This not-to-be-missed event will close out the 2026 Dunany Performance Series with style, flair, and truly world-class musicianship. Cost is \$25 for members and \$30 for non-members. [Sign up here](#) to attend!

Saturday

10 a.m.: Parkes Culross Tournament – 10 a.m.: Members have until 12 p.m. on Friday [to sign up](#) for the mixed-event event.

4 p.m.: Ross Leslie Memorial Prizegiving and Corn Boil

The annual prizegiving, in memory of Ross Leslie, will be accompanied by the usual corn boil, with hot dogs and hamburgers on the BBQ (vegetarian and gluten-free options are also available). Food tickets will be sold at the BBQ and be charged to member accounts: \$15 for adults and \$10 for kids.

We're continuing the tradition of getting a hand from our juniors to shuck corn, so parents please send the juniors to the clubhouse at **12 p.m.** to help! If a parent is also available at the same time, we can always use a hand in the kitchen to chop and prepare the toppings.

Sunday, all day

Book your own tee time to play in the Five Lakes Tournament at any time Sunday, just be sure to declare this to the Starter prior to teeing off.

Monday, 9 a.m.: Yoga Class

It's been a great yoga season with our chief yogi Gaye Parsons. We thank her so much for donating her time to the Club for us. Namaste!

Wednesday

Ladies golf: Toonies & tea

Bring a toonie and your lunch for Ladies' Day! All ladies' golfers are welcome to join us, whether you regularly play on Ladies' Day or not. Come out for a round of golf or simply join us for lunch and some fun!

We'll gather at the clubhouse at 11:30 a.m. to enjoy lunch, drinks, and tea while celebrating the golf season together. Non-golfers are also very welcome! Bring your lunch and join us for some fun, friendship, and camaraderie.

Hope to see you there!

Greens News

- After today's 3-club tournament, the greens crew will start to aerate and punch the greens. We may have to use temporary greens while this work is done. Please be patient as this is an important step to keeping our greens the best in the Laurentians.
- Please keep your dogs on leash if walking on the golf course; please note there are coyotes and a Fisher roaming the golf course property. These are potentially dangerous to your pets if they go after these wild animals. Please keep all pets out of the sand traps.
- Wanted: Clean fill and stone. If anyone is doing a construction project and has extra clean fill and stone, please contact Mike Cockhill.
- Did you hit an incredible shot this season and want to share the story? Send the story and a picture (if possible) to dunany.news@gmail.com to be included in an upcoming season-ending shots of the year feature.

Membership / Bar dues

There are still a significant number of overdue accounts held by members that include everything from annual fees to bar tabs. As previously announced, email reminders have been sent out with the details which are also available through Chronogolf. Please consult your account to pay these accounts as soon as possible, please don't delay!

Volunteers of the week

PHOTOS

Thank you to Tina Moore-McLeod for helping to clean out the back storage room of the Starter Shack and Duncan Campbell painted the top of the information board to match our Dunany colours.

Missing something?

PHOTOS

The Starter Shack is currently holding many unclaimed items so please visit before the end of the season to see if you left something behind. Or contact the Starter Shack by phone or email - dunanycountryclub@gmail.com - with a description of your item if you see it in the pictures (or not) and they will keep it aside for you. The Starter Shack is open daily from 8 a.m. to 4 until Labour Day, and on weekends only until Thanksgiving. We appreciate your help in ensuring lost items are returned to their owners.

Finally...

- Members are reminded that the DCC Clubhouse Bar closes at 1 a.m. The bell is rung and last drinks should be ordered by 12:45 a.m. Thank you for respecting our operating hours and making life much easier for our volunteers.
- Have you got an old iPad or laptop that you are not using anymore? Please consider letting us know what you might be able to donate for use by DCC administration by emailing dunanycountryclub@gmail.com.
- Email all news for weekly bulletins to dunany.news@gmail.com **by Monday at 12 p.m.**

Bulletin d'information – 2 septembre 2026

Sur le parcours / À l'affiche

Vendredi: Série de concerts - Guy Bélanger

[Guy Bélanger](#), présentement nommé « Harmoniciste de l'année » par les Canadian Maple Blues, a enflammé les scènes des festivals tout l'été — et il fera une halte exceptionnelle à notre cher Clubhouse. Cet événement à ne pas manquer clôturera la série de concerts Dunany 2026 avec style, panache et un talent musical de classe mondiale. Le prix est 25 \$ pour les membres et 30 \$ pour les non-membres. [Inscrivez-vous ici](#) pour un billet!

Samedi

10 h : Tournoi Parkes Culross : Les membres ont jusqu'à vendredi midi [pour s'inscrire](#) à cette compétition mixte.

16 h : Remise des prix à la mémoire de Ross Leslie et épluchette

Notre remise de prix annuelle, en mémoire de Ross Leslie, sera accompagnée de notre traditionnelle épluchette, avec des hot-dogs et des hamburgers au BBQ ! Des options végétariennes et sans gluten seront également disponibles. Les billets nourriture seront vendus au BBQ et facturés sur les comptes des membres : 15 \$ pour les adultes et 10 \$ pour les enfants. Pas besoin de s'inscrire !

Nous continuons la tradition consistant à demander à nos jeunes de nous aider à éplucher le maïs ; venez donc au club-house samedi à midi pour donner un coup de main ! Et pour les parents disponibles à ce moment-là, nous avons toujours besoin d'un coup de main en cuisine pour couper et préparer les garnitures.

Dimanche, toute la journée

Réservez votre heure de départ pour participer au tournoi Five Lakes à n'importe quel moment de la journée de dimanche; assurez-vous simplement d'en informer le starter avant de prendre le départ.

Lundi, 9 h : Cours de yoga

Nous avons passé une excellente saison de yoga avec notre professeure principale, Gaye Parsons. Nous la remercions infiniment d'avoir donné de son temps au Club pour nous. Namasté!

Mercredi

Golf des dames : Toonies & thé

Apportez une pièce de 2 \$ et votre lunch pour la Journée des dames ! Toutes les golfeuses sont les bienvenues, qu'elles participent régulièrement à cette journée ou non. Venez jouer au golf ou simplement partager un repas convivial ! Les non-golfeuses sont également les bienvenues ! Apportez votre lunch et venez passer un moment agréable et convivial.

Nous nous retrouverons au clubhouse à 11 h 30 pour dîner, pour prendre un verre et le thé, tout en célébrant la saison de golf.

Au plaisir de vous y voir !

Comité des verts

- Après le tournoi à 3 clubs d'aujourd'hui, l'équipe d'entretien commencera à aérer et à perforer les verts. Il se peut que nous devions utiliser des verts temporaires pendant la durée de ces travaux. Nous vous demandons de faire preuve de patience, car il s'agit d'une étape importante pour que nos verts restent les meilleurs des Laurentides.
- Veuillez tenir vos chiens en laisse lorsque vous vous promenez sur le terrain de golf; veuillez noter que des coyotes et un pékan sur le terrain. Ces animaux sauvages peuvent représenter un danger pour vos animaux de compagnie s'ils s'en prennent à eux. Veuillez garder tous les animaux de compagnie à l'écart des fosses de sable.
- Recherche : remblai propre et pierres. Si vous réalisez un projet de construction et que vous disposez d'un surplus de remblai propre et de pierres, veuillez communiquer avec Mike Cockhill.
- Avez-vous réussi un coup incroyable cette saison et souhaitez-vous partager votre histoire? Envoyez votre récit et une photo (si possible) à dunany.news@gmail.com afin qu'il soit inclus dans notre prochain dossier de fin de saison consacré aux « coups de l'année ».

Cotisations / Comptes du bar

Il reste encore un nombre important de comptes en souffrance chez certains membres, allant des cotisations annuelles aux factures du bar. Comme annoncé précédemment, des rappels par courriel ont été envoyés avec tous les détails, également disponibles sur Chronogolf. Veuillez consulter votre compte pour régler ces montants dès que possible, n'attendez pas!

Bénévoles de la semaine

PHOTOS

Merci à Tina Moore-McLeod d'avoir aidé à nettoyer la salle d'entreposage arrière du Cabane aux départs, et à Duncan Campbell d'avoir peint le haut du tableau d'information aux couleurs de Dunany.

Vous avez perdu quelque chose?

PHOTOS

Le Cabanes aux départs conserve actuellement de nombreux articles non réclamés; veuillez donc vous y rendre avant la fin de la saison pour vérifier si vous n'y avez pas laissé quelque chose. Vous pouvez également communiquer avec le Starter Shack par téléphone ou par courriel — dunanycountryclub@gmail.com — en fournissant une description de votre objet, que vous le voyiez sur les photos ou non; ils le mettront de côté pour vous. Le Cabanes aux départs est ouvert tous les jours de 8 h à 16 h jusqu'à la fête du Travail, puis uniquement la fin de semaine jusqu'à l'Action de

grâce. Nous vous remercions de votre collaboration pour aider à rendre les objets perdus à leurs propriétaires.

Derniers mots

- Nous rappelons aux membres que le bar du Clubhouse du CCD ferme à 1 h du matin. Une cloche retentit et les dernières commandes doivent être passées avant 0 h 45. Merci de respecter nos heures d'ouverture et de faciliter ainsi grandement la tâche de nos bénévoles !
- Avez-vous un vieil iPad ou un vieil ordinateur portable que vous n'utilisez plus? N'hésitez pas à nous faire savoir ce que vous pourriez donner à l'administration du CCD en envoyant un courriel à dunanycountryclub@gmail.com. Considérez cela comme une retraite bien méritée pour votre vieil ami!
- Veuillez envoyer toutes les nouvelles destinées aux bulletins hebdomadaires à l'adresse dunany.news@gmail.com au plus tard le lundi à midi.

(Texte traduit avec l'aide de Deepl)

